
 Zápis z jednání strategické komise dne 1. listopadu 2021 

 Místo:  MěÚ Libčice nad Vltavou 

 Datum:  1. 11. 2021 

 Přítomni:  Pavel Bartoš, Ilona Chrtová, Petr Kosík, Tereza Nehasilová, Vít Penížek (členové komise) 
 Kateřina Hrachovcová (koordinátor SP) 

 Zapsala:  Tereza Nehasilová 

 Bod č. 1) Volba předsedy komise 
 VP navrhl na post předsedy komise starostu PB. ICH navrhla TN se zdůvodněním, že komise jsou 
 poradním orgánem rady, tedy starosta ani jiný radní by jí předsedat neměli. 

 Závěr: Předsedkyní komise byla zvolena Tereza Nehasilová (pro PB, PK, ICH; zdržel se: TN, VP) 

 Bod č. 2) Akční plán (AP) pro roky 2019 - 2020 
 KH předložila doplněný podklad AP. Starosta konstatuje, že přestože nebylo plnění AP průběžně 
 vyhodnocováno, ve většině bodů AP došlo k postupu plnění. 

 Závěr: Strategická komise (SK) doporučuje radě města vzít na vědomí plnění akčního plánu na roky 
 2019 - 2020. 

 Bod č. 3) Koncept AP pro roky 2021 - 2022 
 Diskuze: KH předložila koncept AP pro roky 2021 - 2022 doplněný o rozpracované projektové karty. 
 Diskuze se vedla na téma rozdělení projektů do skupin “strategické aktivity”, “provozní investice”, “studie 
 a projekty”; dále nad rolí garantů u jednotlivých projektů; úloze komisí města ve vztahu ke strategickému 
 plánu (SP); potřebě určení priorit k jednotlivým projektům; návaznosti projektů na strategické cíle města; 
 doplnění odhadu finančních nákladů projektů a návaznosti na rozpočet města. 

 Závěr: SK doporučuje radě města předat jednotlivým komisím města koncept akčního plánu k vyjádření 
 s termínem do 21.11. KH připraví podklad pro rozeslání předsedům komisí do nejbližšího jednání rady 
 města, 3.11. 

 Bod č. 4) Diskuze nad AP pro roky 2023 - 2024 
 SK se shodla na zjednodušení AP, snížením počtu projektů. Menší provozní investice by měly být 
 uvedeny spíše pod souhrnnou položkou s určením předpokládaných nákladů. 

 Úkoly: 
 -  všichni členové komise si prostudují předložené materiály a zašlou případné připomínky k 

 jednacímu řádu komise, termín: do 15.11. 
 -  KH připraví radě města podklad pro rozeslání konceptu AP pro roky 2021 - 2022 předsedům 

 komisí, termín: do 5.11. 
 -  KH doplní koncept AP pro roky 2021 - 2022 o prioritní oblasti SP, termín: do 3.11. 



 -  TN připraví návrh plánu práce komise pro rok 2022 v souladu s harmonogramem plnění AP dle 
 metodiky, termín: do 29.11. 

 -  TN připraví návrh přiřazení garantů k jednotlivým projektům AP pro roky 2021 - 2022, termín: do 
 29.11. 

 Termín příštího jednání: 29.11. 


